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À : Edgar Fonck
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Mijnheer Fonck,

Gelieve in bijlage de sp.a standpunten te vinden op de vragen van  de Vereniging ter Bevordering van de Francofonie in Vlaanderen.

Met vriendelijke groeten,

Yvette Pauwels
Secretariaat Bruno Tobback
Voorzitter sp.a

VBFV.docx (14,1 Ko)



V.B.F.V.	  

	  

Vraag	  1.	  

Wat	   de	   ratificatie	   van	   het	   Kaderverdrag	   ter	   bescherming	   van	   nationale	   minderheden	  
betreft,	  heeft	  de	  sp.a	  een	  open	  houding.	  

Wel	  moet	  de	  verdragsrechtelijke	  minderhedenbescherming	  gekoppeld	  worden	  aan	  een	  
duidelijke	  bescherming	  van	  eigen	   taal	  en	  cultuur	  van	  de	  Vlamingen	  op	  het	   territorium	  
van	  het	  Vlaamse	  Gewest.	  

	  

Vraag	  2.	  

De	  aanbevelingen	  van	  de	  VN	  om	  de	  Kaderovereenkomst	  en	  het	  Charter	  goed	  te	  keuzen	  
zijn	  juridisch	  niet	  bindend.	  	  

Alleen	   als	   over	   de	   sluiting	   van	   deze	   verdragen	   een	   akkoord	   kan	   gevonden	   worden	  
tussen	  de	  federale	  wetgever	  en	  de	  gemeenschaps-‐	  en	  gewestparlementen,	  kunnen	  de	  VN	  
aanbevelingen	  opgevolgd	  worden.	  

	  

Vraag	  3.	  

Bij	  het	  volgende	  vierjaarlijkse	  onderzoek	  van	  de	  VN	  naar	  de	  mensenrechtensituatie	   in	  
ons	  land	  mag	  de	  minderhedenkwestie,	  net	  als	  elk	  ander	  mensenrechtelijk	  thema	  aan	  het	  
bod	  komen.	  	  

sp.a	   is	   er	   geen	   voorstander	   van	   om	   over	   de	   minderhedenkwestie	   een	   groot	   debat	   te	  
organiseren.	   Dit	   thema	   is	   zo	   geladen	   dat	   elk	   debat	   onmiddellijk	   in	   een	  
dovemenansgesprek	   dreigt	   te	   vervallen	   tussen	   hardliners	   aan	   Vlaamse	   en	   Franstalige	  
kant.	  Dergelijke	  dovemansgesprekken	  draagt	  niet	  bij	  tot	  een	  harmonieus	  samenleven.	  	  

Vraag	  4.	  

Het	   Vlaams	   Parlement	   heeft	   in	   zijn	   geheime	   stemming	   van	   2013,	   net	   als	   in	   deze	   van	  
2010	  de	  voordracht	  van	  de	  kandidaat	  van	  de	  Union	  des	  Francophones	  geweigerd,	  omdat	  
deze	  vaak	  een	  anti-‐Vlaamse	  aannemen.	  	  

Het	   lijkt	   ons	   de	   taak	   van	   de	   UF	   om	   in	   de	   komende	   jaren	   aan	   te	   tonen	   dat	   zij	   een	  
constructieve	   houding	   aannemen	   ten	   aanzien	   van	   Vlaanderen,	   het	  
territorialiteitsbeginsel	   en	  de	  wettelijke	   taalregelingen	   in	  de	  Rand.	  Pas	  dan	  kunnen	  de	  
kandidaten	  van	  de	  UF	  aanvaard	  worden	  door	  het	  Vlaams	  Parlement.	  

	  

Vraag	  5	  

sp.a	   is	   een	   sterk	   voorstander	   voor	   de	   oprichting	   van	   een	   nationaal	   instituut	   voor	   de	  
mensenrechten.	  	  



Dit	  staat	  voor	  ons	  los	  van	  de	  ratificering	  van	  het	  Minderhedenverdrag	  en	  het	  Charter.	  

	  

Vraag	  6.	  

	  

Op	  het	  sp.a	  congres	  van	  8	  juni	  2013	  is	  de	  federale	  kieskring	  door	  de	  leden	  van	  de	  partij	  
weggestemd.	  	  

Wij	  zien	  geen	  reden	  om	  verandering	  te	  brengen	  in	  de	  natuurlijk	  gegroeide	  splitsing	  van	  
de	  nationale	  politieke	  partijen	  en	  in	  de	  eveneens	  natuurlijk	  ontstane	  regionalisering	  van	  
de	  kieskringen.	  

	  

	  




